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VERSLAG VAN DE OPENBARE VERGADERING D.D. 22 MAART 2007 VAN DE 

COMMISSIE ONTWIKKELING 

 

Aanwezig de leden: 

De heren M. Aynan (PvdA), U. Buys (VVD), W.A. Catsman (CDA), J.T.H. Draaisma (GroenLinks), J. 

Fritz (PvdA), S. Hikspoors (VVD), O. Özcan (PvdA), C.J. Pen (CDA), F.H. Reeskamp (D66), F.Visser 

(CU-SGP), C.A.S. de Vries (Partij Spaarnestad), J. Vrugt (Axielijst), P.A. Wever (SP) en de dames 

T.E.M. Hoffmans (GroenLinks), F. De Leeuw (SP) en D. Leitner (D66) 

 

Mede aanwezig: 

De heren J. Nieuwenburg (wethouder), B.B. Schneiders (burgemeester), C. van Velzen (wethouder) en 

de dames D. Eikelenboom (voorzitter) en M. Blaauboer (secretaris).  

 

Verslag: Mieke van de Belt (Notuleerservice Nederland) 

 

1. Opening en mededelingen voorzitter 

De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen welkom. Er is geen bericht van 

verhindering ontvangen.  

 Iedereen heeft een mail ontvangen over de scholingsbijeenkomst over bestemmingsplannen en 

ruimtelijke wetgeving. Deze vindt plaats tijdens de informatiemarkt op 29 maart. Voor deelname 

aan het voorbereidingsgesprek morgen om 13.00 uur heeft vanuit de commissie alleen de heer 

Catsman zich aangemeld. Als er specifieke wensen zijn, kunnen de commissieleden die nog via 

de mial doorgeven aan de secretaris.  

 De secretaris heeft van de Axielijst en van het CDA reacties ontvangen op het verzoek om te 

reageren op de actielijst, de termijnagenda en de jaarplanning 2007. De overige fracties kunnen 

nog reageren tot dit weekend.  

 Voorafgaand aan de informatiemarkt op 26 april tussen 16.00 en 17.30 uur kan de commissie een 

bezoek brengen aan de bouwlocatie van de schouwburg met wethouder Van Velzen, directeur 

Lampe en projectleider Smulders. Een uitnodiging volgt nog. 

 De agenda is gewijzigd, omdat burgemeester Schneiders niet eerder dan 20.45 uur aanwezig kan 

zijn. 

 De secretaris deelt ter vergadering een aantal stukken uit: de brief van wethouder Divendal d.d. 22 

maart jl. inzake het intrekken van beslispunt 7 van de nota ‘Uitvoeringsopdracht kop 

Scheepmakersdijk’ en ook de beantwoording van raadsvragen ex. Art. 38 RvO van D66 over 

citymarketing.  

 

2. Spreektijd voor belangstellenden 

Er zijn geen belangstellenden.  

  

3.  Vaststellen agenda 

Alle agendapunten worden besproken. 

 

4. Concept-verslag van de commissie Ontwikkeling van 8 maart 2007 

Redactioneel: 

Bladzijde 3 onderaan toevoegen: “…sloop van de vleugel door de aanleg van de parkeergarage.  

Het CDA is van mening dat het oordeel van de rijksbouwmeester geciteerd in een brief van de 

Commissaris van de Koningin…” 

Bladzijde 4 bovenaan toevoegen: “…of een sexinrichting daar wel gepast is. Hij ziet dit sowieso liever 

niet.” Bladzijde 7 laatste zin wijzigen in: “In verhouding tot de bouwsom maakt dat weinig verschil.”  

Bladzijde 11, punt 13, ‘afgesproken’ wijzigen in ‘gesteld’. 

 

Met deze wijzigingen wordt het verslag vastgesteld.  
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5. Mededelingen college en commissie; inventarisatie rondvraag 

Er zijn geen mededelingen. Er is een rondvraag voor zowel de burgemeester als beide wethouders. 

 

6.  Haarlem 2008: Jaar van Cultuur 

Wethouder Van Velzen licht de nota toe. Het gaat niet alleen om cultuur, maar ook om sport. Alle 

evenementen in de stad en alle financiën die daarbij horen, zijn nu bij elkaar gebracht. In het verleden 

werd de financiering per jaar bekeken; het ging om incidentele gelden. In 2008 is er 500.000 euro nodig 

voor het nieuwe beleid. Dit geld komt uit diverse clusters voor al die evenementen die iedereen al kent. 

Het college wil de helft van dat bedrag invullen en de andere helft laat het college over aan de raad. Voor 

die 250.000 euro wordt vooral gedacht aan amateurkunst.  

 

Reactie commissieleden: 

De heer Aynan ziet dat er 40.000 euro staat gereserveerd voor tijdelijke uitbreiding van de 

Haarlempromotie. Voor dat bedrag kan de gemeente ook de markt op en de beste aanbieder kiezen. 

Verder is het veel handiger om alles op één website onder te brengen. Nu lijkt het alsof iedereen langs 

elkaar heen werkt. Haarlem 2008 moet ook gevarieerd worden. Hij denkt ook aan de nationale intocht van 

Sinterklaas in Haarlem. Het bloemencorso dient ontdaan te worden van zijn stoffig imago.  

 

De heer Visser vindt het goed dat alles onder een noemer komt. Hij vraagt zich af of er nu al gelijk een 

podium moet komen. Hij wil graag inspraak op de invulling van het college. Het bloemencorso hoort 

thuis in de landelijke pers.  

 

De heer Catsman betreurt de slogan ‘Haarlem smaakt naar meer’. De wethouder heeft de vragen van het 

CDA beantwoord.  

 

De heer Buys is blij dat het Patronaat in 2008 in ieder geval nog bestaat. Hij is wel benieuwd naar de 

oplopende kredieten. Hij vindt internationale promotie belangrijk en wijst op de wijze waarop Gent en 

Brugge zich manifesteren. Het zijn allemaal leuke dingen.  

 

De heer Vrugt vindt het een ambitieus plan. Hij begrijpt dat de schouwburg dan af is. In andere steden 

heeft men instellingen als de Westergasfabriek in Amsterdam en ook zoiets in Den Bosch, en dat is wat 

hier ontbreekt. Maar misschien komt dat nog op het terrein Nieuwe energie. Een versterkte deelname van 

amateursinstellingen is helemaal prima en hij wijst in het kader van erfgoed op het grootste fotoarchief 

van West-Europa te weten het Fotoarchief Spaarnestad. Ook hij ziet liever alles op één website en zonder 

de vreselijke slogan.  

 

De heer Draaisma is blij met het voorstel van het college. GroenLinks ondersteunt het initiatief om 

Haarlem op de kaart te zetten. De heer Draaisma vindt het jammer dat er niet iets meer ambitie is. Het 

gaat nu om Haarlemse kunstenaars. Misschien kiest het college toch ook voor meer amateurkunst als het 

gaat over de invulling van de 250.000 euro voor nieuw beleid.. Hij ziet graag dat het college de 

Haarlemmers betrekt bij de organisatie van 2008. Voor een publiekstrekkende naam kan de gemeente 

wellicht kunstenaars inschakelen. Misschien is dit ook het moment om het oude idee van GroenLinks 

voor een kunstacademie nieuw leven in te blazen.  

 

Volgens de heer Reeskamp verdient Haarlem het om een hogeschoolstad te worden. Hij vindt het budget 

van 80.000 euro laag.  

De heer Wever sluit zich aan bij alle positieve reacties. Ook de SP maakt zich sterk voor amateurkunst. 

Hij denkt ook nog aan grote bioscoopvoorstellingen op de Grote Markt. Jaren geleden werden die 

avonden druk bezocht.  

 

De heer De Vries vindt het budget van 80.000 euro ook laag. 

 

Reactie van de wethouder: 

Wethouder Van Velzen geeft aan dat het college gekozen heeft voor de Hapro die er al is. Het is 

verspilling, het wiel opnieuw uit te vinden. Het bedrag van 80.000 euro is voor de helft bestemd voor 
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personeelskosten, de andere helft voor publiciteits- en drukwerkkosten. Er is iemand gevonden voor het 

project Jaar van Cultuur, die nu bij MO werkt. Overheveling naar Hapro vereist budget bij Hapro. De 

kunstenaars worden zeker betrokken bij dit project. Het betreft de zgn. Kunstlijn: de Vishal, boven de 

Waag en de ateliers in de Vijfhoek. Het idee is een soort Haarlems Place du têtre. Het 

Spaarnestadfotoarchief wordt betrokken bij dit project, maar het is wel een probleem dat het museum zo 

slecht loopt. In een van de acht tv-uitzendingen met Geert Mak wordt de Gravenzaal opgenomen. Daarom 

heeft Haarlem subsidie toegezegd aan dat project. Die kosten komen voor de helft uit de begroting 

Onderwijs, voor de helft uit de begroting Cultuur. Met Holland Symfonia komt er een groot 

openluchtconcert op de Grote Markt. Het vergt nogal wat van de organisatie: je moet ze anderhalf jaar van 

tevoren boeken en bij slecht weer moet je op het laatste moment ergens naar binnen verhuizen. De kosten 

bedragen 40.000 tot 45.000 euro en die kosten zitten voornamelijk in het op- en afbouwen. Daarom blijft 

het podium tien dagen staan en kunnen diverse amateurs ook een plek krijgen. Over de website is 

wethouder Van Velzen nog in gesprek. De intocht van Sinterklaas lijkt een leuk idee. Het bloemencorso 

verdient inderdaad aandacht.  

 

De heer Pen vraagt zich af in hoeverre de evenementen passen bij de bestaande capaciteit van de politie. 

Hij is ook benieuwd in hoeverre de activiteiten worden afgestemd met omringende gemeenten.  

 

De heer Visser maakt wethouder Van Velzen nog attent op swing station die veel publiek trekt.  

 

Wethouder Van Velzen reikt ter vergadering een concept-programma met evenementen voor 2008 uit en 

bevestigt dat Haarlem het programma met andere gemeenten afstemt.  

 

7.  Wonen boven winkels 

De heer Fritz is van mening dat het stimuleren van wonen boven winkels een actieve rol van de gemeente 

vereist. Hij wil weten op wat voor woningen de gemeente zich richt. Worden het woningen voor 

studenten, jongeren, starters? De PvdA pleit ervoor om op die doelgroep in te zetten. Is hier geld voor en  

hoeveel gaat het kosten? Het is belangrijk voor de sociale veiligheid in de binnenstad dat er mensen op 

straat zijn.  

 

De heer Pen ondersteunt de opmerkingen van de PvdA. Haarlem denkt aan een slimme combinatie van 

wonen en een eigen bedrijf voeren. Dit is de doelgroep mensen die na hun studie hier willen blijven. 

 

Mevrouw Hoffmans vraagt of er ideeën zijn om de hogeschool In Holland hierbij te betrekken.  

 

De heer Hikspoors  bevestigt dat vooral jongeren graag midden in de stad wonen. Hij vindt het een goede 

notitie en wenst het college veel succes met het werven van extern geld.  

 

 

De heer Vrugt vindt dat er haast gemaakt moet worden. Hij wijst op gemeenten als Utrecht en Leiden, 

waar een hele conglomeratie aan het brainstormen is. Men moet de krachten bundelen. Er is nu overleg 

met woningcorporatie Woonmaatschappij, maar daarna zouden er toch ook andere partijen benaderd 

moeten kunnen worden. Liever ziet hij dat dit project met andere, private partijen keihard wordt opgepakt. 

 

De heer Visser sluit zich hierbij aan.  

 

De heer De Vries wijst op de parkeerproblematiek voor bewoners van woningen boven winkels.  

 

De heer Reeskamp herhaalt zijn technische vraag die hij vanmiddag heeft gesteld. Volgens de notitie is 

de gemeente veertien jaar geleden met dit project gestart. Het betrof toen driehonderd ruimtes, maar een 

aantal is mogelijk weer weggevloeid. Hij vraagt of het college zicht heeft op het aantal woningen dat nog 

aanwezig is. De nota stelt vast dat er 20.000 euro per woning nodig is. De gemeente is hier al decennia 

mee bezig, dus het vraagt wel heel veel geld. Het heeft ook wel eens een jaar stil gelegen. Misschien is het 

een beter idee om de woonmaatschappij ook te laten handhaven.  
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De heer Pen oppert, de bestaande aannemers hierbij te betrekken. Voor de financiën geldt dat je een 

beperkt percentage woningen duur kunt laten worden voor bijvoorbeeld ouderen, waarvoor je subsidies 

kunt gebruiken en waaruit je dan andere woningen kunt bekostigen. Verder is het goed om  

Woonmaatschappij te laten concurreren met partijen die regionaal willen uitbreiden, bijv. 

woningcorporatie Ymere uit Amsterdam.  

 

De heer Fritz wijst erop dat je voor ouderen moet zoeken naar woningen die gemakkelijk kunnen worden 

aangepast. Boven winkels vormt de opgang toch een obstakel en de kosten zouden hoog kunnen worden.  

 

Volgens de heer Pen is een moeilijke opgang inderdaad niet handig, maar zijn er best locaties waar wel 

ruimte is. Ouderenappartementen lopen als een trein.  

 

Reactie van de wethouder: 

Wethouder Nieuwenburg stelt vast dat dit weerbarstige materie is. Het vergt veel inspanning om de 

combinatie winkelruimte en woonruimte daarboven te koppelen. Voorop staat dat lege ruimte in de 

binnenstad moet worden benut. Woonmaatschappij speelt een rol, omdat zij een actieve rol wil vervullen 

en landelijke connecties heeft. Dat landelijke netwerk is belangrijk als het gaat om grootwinkelbedrijven. 

De mate van vrijheid is beperkt: het gaat immers om andermans eigendom. De gemeente wil geen harde, 

actieve rol spelen, maar zij wil wel het accountmanagement goed regelen als het gaat om vergunningen of 

financiële knelpunten. Toch is de rol van de gemeente beperkt. De hogeschool In Holland zal daarin niet 

participeren. Woonmaatschappij zou contact kunnen leggen.  

De gemeente zoekt uit om hoeveel woningen het nu precies gaat.  

 

8.  Kredietaanvraag uitvoering nieuwbouw funderingsaanpak 

De opsteller van de nota heeft de heer Vrugt eind vorig jaar gevraagd of hij contact had met de bewoners 

van dit blokje. Men was voortvarend van plan het blok te slopen. Het gaat om een voorbeeld van bezit dat 

langdurig leeg staat. Het werk zal nu in april starten. Het was dus wel heel prematuur om de bewoners al 

in oktober uit hun woning te zetten. Het risico bestaat dat deze woning onverkocht blijft. De heer Vrugt 

krijgt hierop graag een toelichting.  

 

Wethouder Nieuwenburg licht toe dat dit krediet helemaal niet nodig is als deze woningen zijn verkocht 

voordat de bouw start. Het is nu alleen maar voor de zekerheid om de voortgang van het project niet te 

stagneren.  

 

De voorzitter concludeert dat het voorstel als hamerstuk op de concept-agenda van de raad kan worden 

geplaatst. 

 

Pauze 

 

9. Economische agenda en uitvoeringsprogramma 

De heer Wever is positief, zeker over de stagemakelaar als verbinding tussen de scholen en het 

bedrijfsleven. Hij oppert het idee om microkredieten te verstrekken aan mensen die een bedrijf willen 

starten. In Frankrijk wordt dat ook gedaan.  

 

De heer Aynan is blij met de doelstellingen, de stagemakelaar, het leerbedrijf en het gevarieerde 

winkelaanbod. De dienstverlening van het ondernemersloket is echter nog niet op peil. Het leerbedrijf in 

het postkantoor is een goed initiatief, maar het betreft een tijdelijk onderkomen. Kan de gemeente dat 

leerbedrijf elders garanderen? Plabeka heeft onderzoek gedaan naar de benodigde vierkante meters 

kantoorruimte. Nu staan er toch weer veel extra vierkante meters gepland. De heer Aynan is benieuwd 

naar de toelichting. Op bladzijde 6 staat vermeld dat Haarlem onvoldoende in beeld is bij het Ministerie 

van Economische Zaken. Hij vraagt of die contacten nu zijn aangehaald of dat er capaciteit op wordt 

ingezet. Verder dient de gemeente in te zetten op parkeergarages onder de Nieuwe Gracht en de 

Zuidtangent uit te breiden richting IJmond. Hopelijk kan de intercitystatus van Haarlem terugkomen. Als 

hoofdstad van Noord-Holland is een intercityverbinding met de andere steden toch noodzakelijk.  
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Mevrouw Hoffmans is aangenaam verrast door de leesbaarheid van dit stuk. Er is sprake van voortzetting 

en uitbouw van het staande beleid. Vernieuwing is niet nodig. Zij vraagt waarom hiervoor is gekozen. Het 

begrip ‘duurzame ontwikkeling’ vindt zij niet terug, ook niet bij het stimuleren van het openbaar vervoer. 

Er is expliciet aandacht nodig voor stageplaatsen voor allochtone jongeren. Het culturele gedeelte 

ontbreekt, terwijl dat toch ook een belangrijke economische variant is.  

 

De heer Buys spreekt zijn bewondering voor de inhoud van dit plan uit. Bij de participatie en inspraak 

heeft een enorm aantal gesprekken plaatsgevonden. De toerismeondersteuning wekt bewondering. Het 

hele stuk ademt een gezond ondernemersklimaat uit.  

 

De heer Visser vindt dat het openbaar vervoer en de Zuidtangent maar heel kort worden genoemd. De 

gemeente kan daar sterker op inzetten. Het parkeerverwijssysteem met traditionele bordjes is niet meer 

van deze tijd en een aanpassing zou kunnen worden gefinancierd uit de opbrengst van de garages. Hij ziet 

uit naar de plannen voor een parkeergarage met zevenhonderd plaatsen aan de Nieuwe Gracht. Verder 

lijkt dit hét moment voor een actieprogramma met de regio over de bereikbaarheid.  

 

De heer Pen maakt de ambtenaar complimenten, die de technische vragen van het CDA heeft beantwoord. 

Bij de participatie en inspraak komt Haarlem toch onvoldoende in beeld. Die participatie is met name 

bedoeld om de organisaties voor Haarlem te winnen. Hij hoort hierop graag een toelichting. Nieuw beleid 

is juist dringend nodig. Hij vraagt of het CDA geïnformeerd kan worden hoe dit kan worden versneld. 

Hoe kan Haarlem hiervan profiteren om de projecten te realiseren? Aan subsidies komt er nu een aantal 

miljoenen beschikbaar. Hij informeert naar concrete voorstellen voor dit jaar. Er is afgesproken meer te 

doen dan alleen winkels realiseren als het gaat om wijkeconomie. Men moet ook aan de slag met 

corporaties en politie. De heer Pen vraagt meer aandacht voor duurzaamheid, zowel technisch als 

ruimtelijk en hij hoort graag concreet wanneer de commissie geïnformeerd wordt. Verder is hij benieuwd 

naar de kijk van het economische veld op de Zuidtangent.  

 

Mevrouw Leitner vindt het een goed stuk. D66 is tevreden met de opzet van een starterscentrum. Zij 

heeft drie kritische punten. Citymarketing: marketing is echt een vak. De opbrengst zal gering zijn. Er is 

wel budget nodig. Evenementen zijn effectiever. De slogan draagt niet bij aan het vertrouwen. 

Startersfonds: D66 zet vraagtekens bij de effectiviteit. Er zijn nogal wat risico’s aan verbonden. Het is 

juist moeilijk voor ondernemers die 100.000 tot 1.000.000 euro nodig hebben. Lokale deregulering: 

hopelijk heeft Haarlem lef genoeg om daadwerkelijk regels af te schaffen.  

 

De heer Vrugt vindt het spijtig dat het niet gelukt is het evenementenbeleid in 2006 gereed te krijgen. Hij 

informeert naar het tijdstip waarop de commissie dat wel kan verwachten. Er lijkt een overschot 

kantoorruimte te komen. Hij hoort graag wat er gebeurt met het leerbedrijf en hij verheugt zich op de 

komst van een stagemakelaar die misschien speeddating kan verzorgen tussen ondernemers en 

stagezoekers. Als laatste vraagt hij zich af wat de rol van parkmanagement in de Waarderpolder nog 

inhoudt.  

 

Reactie burgemeester Schneiders: 

Burgemeester Schneiders bedankt voor de complimenten. Bij de participatie en inspraak heeft Haarlem 

geprobeerd zoveel mogelijk partijen erbij te betrekken en dat is aardig gelukt. De Kamer van Koophandel 

verbindt zich financieel aan veel projecten. De Rabobank wil met de microkredieten werken. Het betreft 

een particulier initiatief. De gemeente heeft middelen beschikbaar voor starters en zij zal nog nauwgezet 

afwegen hoe ze die zal inzetten. Uiteraard dient de gemeentelijke dienstverlening op orde te zijn. Het 

ondernemersloket liep niet goed. Het is er nu. De digitale dienstverlening daarachter moet nog komen. 

Het leerbedrijf is gestart in het postkantoor. Er is nu gesproken met In Holland, jong MKB en een 

projectontwikkelaar in de Waarderpolder. Die wil graag de starterslocaties leveren. Binnen korte tijd komt 

er veel ruimte voor starters.  

 

De heer Aynan wijst erop dat veel starters in het centrum willen zitten. Hij vraagt of dat is onderzocht.  
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Burgemeester Schneiders meldt dat de vierkante meters in het centrum duur zijn. Als het om antikraak 

gaat, is het prima. De gemeente kan proberen het te bevorderen.  

Over de kantoorruimte in de Noordvleugel zijn afspraken gemaakt. De hoeveelheid in deze nota is 

afgestemd met de regionale nota. De verkeersbereikbaarheid moet verder verbeteren. Het staand beleid is 

nu meer geordend en heeft meer draagvlak. Nieuw is dat Haarlem zich sterker oriënteert op de regio. De 

potentie van de binnenstad bestaat uit een mix van cultuur, monumenten, podia. Dat vereist goede en 

krachtige marketingactiviteiten.  

 

Mevrouw Hoffmans vraagt of het plan 2008 bestendig is voor 2009 en 2010. In dit stuk hoort expliciet 

thuis dat de bedrijven aan duurzame economische ontwikkeling doen. Het gaat toch om een 

bewustwordingsproces.  

 

Burgemeester Schneiders benadrukt dat Haarlem 2008 bedoeld is om Haarlem als cultuurstad te 

promoten en daarbij de economische functies binnen de stad een impuls te geven. Het doel is meer 

mensen naar Haarlem te halen die hier meer geld besteden. De duurzaamheid is impliciet: Haarlem heeft 

helemaal geen ruimte voor vervuilende industrie. Toch zal hij kijken of de term ‘duurzaamheid’ 

explicieter in het stuk kan worden verwerkt. Er is ook nog een groep die zich bezighoudt met 

maatschappelijk verantwoord ondernemen. Stageplaatsen zijn belangrijk en daarom wordt snel een 

stagemakelaar aangesteld. Daarbij komt dat er ook een platform Onderwijs en Arbeidsmarkt wordt 

opgericht. De bereikbaarheid van de binnenstad is belangrijk en ook de parkeergarage aan de Nieuwe 

Gracht. Het convenant Binnenstad komt eraan. Voor het evenementenbeleid is het geld nu geregeld. Het 

ging erom de financiën structureel op te nemen in de begroting. Het noodfonds houdt gewoon op. Er is 

een regiobereikbaarheidsoffensief ingezet. Dat Haarlem met de rug naar de Noordvleugel staat, is een 

hardnekkige stelling. Het college is bezig met een structurele visie voor de Noordvleugel. De 

bereikbaarheid is geen nieuw onderwerp. De intercitystatus van Haarlem ligt lastig, want de NS is erg 

autonoom.   

 

De heer Pen informeert wanneer de commissie stukken krijgt over ondernemend werven, wijkeconomie 

en Europese projecten.  

Voor het ondernemend werven krijgt de commissie binnenkort een uitnodiging voor een startersbedrijf en 

een minisymposium en een overzicht van alles wat er nu gaande is. Voor vragen over de wijkeconomie 

kunnen commissieleden bij wethouder Nieuwenburg terecht en voor de Europese projecten geldt dat de 

Evro-subsidie is aangevraagd via de provincie.  

 

De voorzitter stelt de toezegging vast om de term ‘duurzaamheid’ nog voor donderdag te verwerken in 

dit stuk, waarna het als hamerstuk met stemverklaring naar de raad gaat.  

 

10.  Brief van wethouder Nieuwenburg van 8 maart 2007 betreffende vragen over de Noordvleugel 

en uitvoeringsstrategie Kantoren en Bedrijven Noordvleugel (Plabeka) 

De heer Pen licht de reden van agendering toe. Het college heeft ingestemd met dit stuk. Hij vraagt zich 

af of de commissie hiermee akkoord gaat. Er is vraag naar bedrijventerreinen, maar er is ook gewoon 

tekort aan ruimte.  

 

De heer Draaisma is blij dat dit stuk staat geagendeerd. GroenLinks is een groot voorstander van 

regionale samenwerking. Zoals het nu in elkaar zit, ontbreekt legalisatie. De gemaakte afspraken zijn niet 

democratisch gelegitimeerd. Dat is jammer, want de samenwerking gaat vooral over economische 

afspraken, kantoren en bedrijventerreinen, en minder over de leefbaarheid in het gebied of een meer 

duurzame uitwerking van de mobiliteit. GroenLinks Haarlem is erg tegen de uitbreiding van het stuk 

Amsterdamse haven in de Wijkermeerpolder. 

 

De heer Visser sluit zich hierbij aan.  

 

Mevrouw Leitner vraagt of de democratische legitimering alles te maken heeft met het mandaat van de 

onderhandelaar. 
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Reactie van de burgemeester: 

Burgemeester Schneiders verzekert dat ergens zaken besloten worden, zodra de dingen concreet zijn. Dat 

vind je terug in de streekplannen van de provincie. In de Noordvleugel gaat het over economie, maar ook 

over metropolitaan landschap. Wat daar besloten wordt, heeft geen enkele democratische legitimatie. Het 

wordt uiteindelijk allemaal geregeld in het streekplan.  

 

Wethouder Nieuwenburg voegt hieraan toe dat het college gekozen heeft voor de vorm van een 

informatiemarkt om over dit soort thema’s te praten. Er kan ook in een openplanproces over de 

Noordvleugel met elkaar gesproken worden over de richting die men op wil. Hij stelt voor daarover een 

sessie te beleggen voorafgaand aan de volgende Noordvleugeldiscussie. Onderwerpen zijn dan het 

ontwikkelingsbeleid van 2020 – 2040 en het strategisch ontwikkelingsbeeld.  

 

10a. Rondvraag voor burgemeester Schneiders 

De heer Özcan informeert naar de ontwikkelingen in de stad op het gebied van taxistandplaatsen in het 

centrum, waarover hij in de media gehoord heeft.  

 

De heer Pen informeert naar het aantal koopzondagen. De gemeente dient zich strikt te houden aan het 

aantal dagen zoals dat staat vermeld in het coalitieakkoord. Verder is hij benieuwd naar de 

ontwikkelingen rond de Zuidtangent.  

 

De heer Visser wil weten hoe de vergunningen verdeeld worden onder de kleine supermarkten voor de 

openstelling op zondagen. Verder vraagt ook hij aandacht voor de handhaving van het aantal afgesproken 

koopzondagen. Er zijn er inmiddels 19, terwijl er toch maar 18 zijn toegestaan.  

 

Burgemeester Schneiders meldt dat er binnenkort een taxistandplaats komt. Dit is opgenomen met de 

wethouder Verkeer. Als het gaat om het aantal koopzondagen, houdt de gemeente zich aan de afspraken 

zoals die zijn gemaakt in het coalitieakkoord. De gemeente beschouwt de Zuidtangent als een belangrijk 

openbaarvervoerstraject voor Haarlem. Er mogen maximaal tien vestigingen van supermarkten geopend 

zijn op zondag. Nu zijn dat er vijf. De plaatsen zullen eerlijk worden verdeeld, verspreid over de stad.  

 

11. Massastudie vmbo-scholen Badmintonpad 

Volgens de heer Catsman gaat het hier om een verdere invulling van het structuurplan. Dat plan is een 

paar jaar geleden vastgesteld. Hij vraagt zich af wat de raad en het college hiermee moeten. Een dergelijke 

grootschalige invulling van het structuurplan zou eerst de commissie moeten passeren en daarna de raad. 

Anders bestaat het risico dat het college wordt teruggefloten. De heer Catsman stelt dan ook voor dat dit 

onderwerp eerst naar de raad komt. Inhoudelijk kan de raad een rol spelen. Nu is er bijv. een toegang van 

het noorden en zuiden voor fietsende scholieren gepland en dat mag geen doorgaande route worden. Er 

komt geen doorsteek van noord naar zuid. Dat is toch een ongewenste situatie.  

 

Mevrouw Hoffmans voegt hieraan toe dat zij een groenparagraaf mist. Ook de buurt is hier erg benieuwd 

naar.  

 

De heer Özcan meent echter dat het college een stuk voorlegt dat voldoet aan de randvoorwaarden van 

het structuurplan. Het is in dit stadium zinloos om inhoudelijk over een massastudie te discussiëren.  

 

De voorzitter peilt of de commissie vindt dat de raad dit stuk als kaderstellend stuk moet behandelen. 

Alleen D66 en de Christenunie/SGP willen dat. Zij constateert dat er geen meerderheid is.  

 

De heer Reeskamp maakt hiertegen bezwaar. Elk verzoek zou toch ruimhartig worden besproken? Als 

een vijfde van de leden het wil, dan moet het worden geagendeerd. Hij wil weten wanneer de budgettaire 

kaders worden besproken.  

 

De heer Catsman stelt voor het VO als kaderstellend stuk in de commissie te presenteren.  
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Wethouder Nieuwenburg zegt toe het budgettaire kader eind april rond te hebben. Hij komt nog terug op 

het voorstel van de heer Catsman. Het is iets anders, maar uiteraard kan de commissie erover praten.  

 

De voorzitter stelt vast dat er geen behoefte bestaat dit stuk nu te behandelen. Het is gemandateerd aan 

het college. Men is echter benieuwd naar de groenparagraaf.  

 

12.  Agenda komende commissievergadering  

 Programma van eisen Connexxionterrein 

De heer Aynan verzoekt om agendering van de Prestatieovereenkomst Haarlem Promotie 2007. Hij 

verzorgt nog een mail om zijn verzoek toe te lichten.  

 

13. Rondvraag 

De heer Catsman informeert of de ingekrompen ambtelijke capaciteit bij het ingenieursbureau niet beter 

ingezet kan worden op andere zaken dan op het inventariseren van bomen en struiken voor het 

toekomstige stadspark rondom de Brouwersvaart. Het lijkt volkomen prematuur dat men daar op dit 

moment ambtelijke capaciteit inzet. De heer Catsman wijst op een brief die aan wethouder Nieuwenburg 

is gericht.  

Op de besluitenlijst van het college van afgelopen dinsdag stond dat het bestemmingsplan Frederikspark 

is aangepast. Het CDA is benieuwd op welk gebied dat bestemmingsplan is aangepast.  

 

De voorzitter merkt op dat die aanpassingen als ingekomen stuk op de volgende commissieagenda staan.  

 

Graag hoort de heer Catsman het een en ander over de handhaving rondom een woonwagen aan het Van 

Turnhoutpad, waar steeds meer hokken rondom kwamen. Het lijkt alsof de handhaving daar is gestopt.  

 

De heer Pen informeert naar de wijze waarop het Ministerie van VROM te werk is gegaan bij de 

toekenning van subsidies voor de aanpak van wijken. Geen van de ‘pracht’wijken behoort tot Haarlem.  

 

De heer Draaisma wijst op de verschillen van deze commissieagenda en de vorige. In hoeverre de stad 

geïnteresseerd is in deze agenda verschilt wel heel veel van de vorige. Een beter evenwicht in de 

verdeling van publieksonderwerpen zou plezierig zijn.  

 

De voorzitter memoreert dat de bouwleges vorige keer opnieuw stonden geagendeerd. Als zo’n 

agendapunt erbij komt, ontstaan dergelijke problemen.  

 

Wethouder Nieuwenburg reageert op het actuele nieuws dat vandaag naar buiten is gekomen. Het 

Ministerie van VROM heeft een postcodeselectie, code 4, toegepast. Daarbij spelen diverse zaken een rol. 

Je kunt het ook als een compliment beschouwen dat Haarlem kennelijk geen wijken kent waar situaties 

ontsporen. Er komt nog een tweede selectie voor honderd wijken. Het ministerie heeft hiermee ten 

onrechte zo veel haast gemaakt. Wanneer verdere informatie volgt, is nog onbekend.  

Wethouder Nieuwenburg zegt toe de handhaving aan het Van Turnhoutpad na te zullen trekken.  

Verder stelt het college zijn eigen prioriteiten bij de inzet van ambtelijke capaciteit. Wethouder 

Nieuwenburg kent de brief niet en denkt ook dat dit een onderwerp is dat thuishoort in de commissie 

Beheer.  

 

14. Sluiting 

Om 22.45 uur sluit de voorzitter de vergadering.  


	De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen welkom. Er is geen bericht van verhindering ontvangen.
	 Iedereen heeft een mail ontvangen over de scholingsbijeenkomst over bestemmingsplannen en ruimtelijke wetgeving. Deze vindt plaats tijdens de informatiemarkt op 29 maart. Voor deelname aan het voorbereidingsgesprek morgen om 13.00 uur heeft vanuit d...
	 De secretaris heeft van de Axielijst en van het CDA reacties ontvangen op het verzoek om te reageren op de actielijst, de termijnagenda en de jaarplanning 2007. De overige fracties kunnen nog reageren tot dit weekend.
	 Voorafgaand aan de informatiemarkt op 26 april tussen 16.00 en 17.30 uur kan de commissie een bezoek brengen aan de bouwlocatie van de schouwburg met wethouder Van Velzen, directeur Lampe en projectleider Smulders. Een uitnodiging volgt nog.
	 De agenda is gewijzigd, omdat burgemeester Schneiders niet eerder dan 20.45 uur aanwezig kan zijn.
	 De secretaris deelt ter vergadering een aantal stukken uit: de brief van wethouder Divendal d.d. 22 maart jl. inzake het intrekken van beslispunt 7 van de nota ‘Uitvoeringsopdracht kop Scheepmakersdijk’ en ook de beantwoording van raadsvragen ex. Ar...
	2. Spreektijd voor belangstellenden
	Er zijn geen belangstellenden.
	3.  Vaststellen agenda
	Alle agendapunten worden besproken.
	4. Concept-verslag van de commissie Ontwikkeling van 8 maart 2007
	Redactioneel:
	Bladzijde 3 onderaan toevoegen: “…sloop van de vleugel door de aanleg van de parkeergarage.
	Het CDA is van mening dat het oordeel van de rijksbouwmeester geciteerd in een brief van de Commissaris van de Koningin…”
	Bladzijde 4 bovenaan toevoegen: “…of een sexinrichting daar wel gepast is. Hij ziet dit sowieso liever niet.” Bladzijde 7 laatste zin wijzigen in: “In verhouding tot de bouwsom maakt dat weinig verschil.”
	Bladzijde 11, punt 13, ‘afgesproken’ wijzigen in ‘gesteld’.
	Met deze wijzigingen wordt het verslag vastgesteld.
	5. Mededelingen college en commissie; inventarisatie rondvraag
	Er zijn geen mededelingen. Er is een rondvraag voor zowel de burgemeester als beide wethouders.
	6.  Haarlem 2008: Jaar van Cultuur
	Wethouder Van Velzen licht de nota toe. Het gaat niet alleen om cultuur, maar ook om sport. Alle evenementen in de stad en alle financiën die daarbij horen, zijn nu bij elkaar gebracht. In het verleden werd de financiering per jaar bekeken; het ging o...
	Reactie commissieleden:
	De heer Aynan ziet dat er 40.000 euro staat gereserveerd voor tijdelijke uitbreiding van de Haarlempromotie. Voor dat bedrag kan de gemeente ook de markt op en de beste aanbieder kiezen. Verder is het veel handiger om alles op één website onder te bre...
	De heer Visser vindt het goed dat alles onder een noemer komt. Hij vraagt zich af of er nu al gelijk een podium moet komen. Hij wil graag inspraak op de invulling van het college. Het bloemencorso hoort thuis in de landelijke pers.
	De heer Catsman betreurt de slogan ‘Haarlem smaakt naar meer’. De wethouder heeft de vragen van het CDA beantwoord.
	De heer Buys is blij dat het Patronaat in 2008 in ieder geval nog bestaat. Hij is wel benieuwd naar de oplopende kredieten. Hij vindt internationale promotie belangrijk en wijst op de wijze waarop Gent en Brugge zich manifesteren. Het zijn allemaal le...
	De heer Vrugt vindt het een ambitieus plan. Hij begrijpt dat de schouwburg dan af is. In andere steden heeft men instellingen als de Westergasfabriek in Amsterdam en ook zoiets in Den Bosch, en dat is wat hier ontbreekt. Maar misschien komt dat nog op...
	De heer Draaisma is blij met het voorstel van het college. GroenLinks ondersteunt het initiatief om Haarlem op de kaart te zetten. De heer Draaisma vindt het jammer dat er niet iets meer ambitie is. Het gaat nu om Haarlemse kunstenaars. Misschien kies...
	Volgens de heer Reeskamp verdient Haarlem het om een hogeschoolstad te worden. Hij vindt het budget van 80.000 euro laag.
	De heer Wever sluit zich aan bij alle positieve reacties. Ook de SP maakt zich sterk voor amateurkunst. Hij denkt ook nog aan grote bioscoopvoorstellingen op de Grote Markt. Jaren geleden werden die avonden druk bezocht.
	De heer De Vries vindt het budget van 80.000 euro ook laag.
	Reactie van de wethouder:
	Wethouder Van Velzen geeft aan dat het college gekozen heeft voor de Hapro die er al is. Het is verspilling, het wiel opnieuw uit te vinden. Het bedrag van 80.000 euro is voor de helft bestemd voor personeelskosten, de andere helft voor publiciteits- ...
	De heer Pen vraagt zich af in hoeverre de evenementen passen bij de bestaande capaciteit van de politie. Hij is ook benieuwd in hoeverre de activiteiten worden afgestemd met omringende gemeenten.
	De heer Visser maakt wethouder Van Velzen nog attent op swing station die veel publiek trekt.
	Wethouder Van Velzen reikt ter vergadering een concept-programma met evenementen voor 2008 uit en bevestigt dat Haarlem het programma met andere gemeenten afstemt.
	7.  Wonen boven winkels
	De heer Fritz is van mening dat het stimuleren van wonen boven winkels een actieve rol van de gemeente vereist. Hij wil weten op wat voor woningen de gemeente zich richt. Worden het woningen voor studenten, jongeren, starters? De PvdA pleit ervoor om ...
	De heer Pen ondersteunt de opmerkingen van de PvdA. Haarlem denkt aan een slimme combinatie van wonen en een eigen bedrijf voeren. Dit is de doelgroep mensen die na hun studie hier willen blijven.
	Mevrouw Hoffmans vraagt of er ideeën zijn om de hogeschool In Holland hierbij te betrekken.
	De heer Hikspoors  bevestigt dat vooral jongeren graag midden in de stad wonen. Hij vindt het een goede notitie en wenst het college veel succes met het werven van extern geld.
	De heer Vrugt vindt dat er haast gemaakt moet worden. Hij wijst op gemeenten als Utrecht en Leiden, waar een hele conglomeratie aan het brainstormen is. Men moet de krachten bundelen. Er is nu overleg met woningcorporatie Woonmaatschappij, maar daarna...
	De heer Visser sluit zich hierbij aan.
	De heer De Vries wijst op de parkeerproblematiek voor bewoners van woningen boven winkels.
	De heer Reeskamp herhaalt zijn technische vraag die hij vanmiddag heeft gesteld. Volgens de notitie is de gemeente veertien jaar geleden met dit project gestart. Het betrof toen driehonderd ruimtes, maar een aantal is mogelijk weer weggevloeid. Hij vr...
	De heer Pen oppert, de bestaande aannemers hierbij te betrekken. Voor de financiën geldt dat je een beperkt percentage woningen duur kunt laten worden voor bijvoorbeeld ouderen, waarvoor je subsidies kunt gebruiken en waaruit je dan andere woningen ku...
	De heer Fritz wijst erop dat je voor ouderen moet zoeken naar woningen die gemakkelijk kunnen worden aangepast. Boven winkels vormt de opgang toch een obstakel en de kosten zouden hoog kunnen worden.
	Volgens de heer Pen is een moeilijke opgang inderdaad niet handig, maar zijn er best locaties waar wel ruimte is. Ouderenappartementen lopen als een trein.
	Reactie van de wethouder:
	Wethouder Nieuwenburg stelt vast dat dit weerbarstige materie is. Het vergt veel inspanning om de combinatie winkelruimte en woonruimte daarboven te koppelen. Voorop staat dat lege ruimte in de binnenstad moet worden benut. Woonmaatschappij speelt een...
	De gemeente zoekt uit om hoeveel woningen het nu precies gaat.
	8.  Kredietaanvraag uitvoering nieuwbouw funderingsaanpak
	De opsteller van de nota heeft de heer Vrugt eind vorig jaar gevraagd of hij contact had met de bewoners van dit blokje. Men was voortvarend van plan het blok te slopen. Het gaat om een voorbeeld van bezit dat langdurig leeg staat. Het werk zal nu in ...
	Wethouder Nieuwenburg licht toe dat dit krediet helemaal niet nodig is als deze woningen zijn verkocht voordat de bouw start. Het is nu alleen maar voor de zekerheid om de voortgang van het project niet te stagneren.
	De voorzitter concludeert dat het voorstel als hamerstuk op de concept-agenda van de raad kan worden geplaatst.
	Pauze
	9. Economische agenda en uitvoeringsprogramma
	De heer Wever is positief, zeker over de stagemakelaar als verbinding tussen de scholen en het bedrijfsleven. Hij oppert het idee om microkredieten te verstrekken aan mensen die een bedrijf willen starten. In Frankrijk wordt dat ook gedaan.
	De heer Aynan is blij met de doelstellingen, de stagemakelaar, het leerbedrijf en het gevarieerde winkelaanbod. De dienstverlening van het ondernemersloket is echter nog niet op peil. Het leerbedrijf in het postkantoor is een goed initiatief, maar het...
	Mevrouw Hoffmans is aangenaam verrast door de leesbaarheid van dit stuk. Er is sprake van voortzetting en uitbouw van het staande beleid. Vernieuwing is niet nodig. Zij vraagt waarom hiervoor is gekozen. Het begrip ‘duurzame ontwikkeling’ vindt zij ni...
	De heer Buys spreekt zijn bewondering voor de inhoud van dit plan uit. Bij de participatie en inspraak heeft een enorm aantal gesprekken plaatsgevonden. De toerismeondersteuning wekt bewondering. Het hele stuk ademt een gezond ondernemersklimaat uit.
	De heer Visser vindt dat het openbaar vervoer en de Zuidtangent maar heel kort worden genoemd. De gemeente kan daar sterker op inzetten. Het parkeerverwijssysteem met traditionele bordjes is niet meer van deze tijd en een aanpassing zou kunnen worden ...
	De heer Pen maakt de ambtenaar complimenten, die de technische vragen van het CDA heeft beantwoord. Bij de participatie en inspraak komt Haarlem toch onvoldoende in beeld. Die participatie is met name bedoeld om de organisaties voor Haarlem te winnen....
	Mevrouw Leitner vindt het een goed stuk. D66 is tevreden met de opzet van een starterscentrum. Zij heeft drie kritische punten. Citymarketing: marketing is echt een vak. De opbrengst zal gering zijn. Er is wel budget nodig. Evenementen zijn effectieve...
	De heer Vrugt vindt het spijtig dat het niet gelukt is het evenementenbeleid in 2006 gereed te krijgen. Hij informeert naar het tijdstip waarop de commissie dat wel kan verwachten. Er lijkt een overschot kantoorruimte te komen. Hij hoort graag wat er ...
	Reactie burgemeester Schneiders:
	Burgemeester Schneiders bedankt voor de complimenten. Bij de participatie en inspraak heeft Haarlem geprobeerd zoveel mogelijk partijen erbij te betrekken en dat is aardig gelukt. De Kamer van Koophandel verbindt zich financieel aan veel projecten. De...
	De heer Aynan wijst erop dat veel starters in het centrum willen zitten. Hij vraagt of dat is onderzocht.
	Burgemeester Schneiders meldt dat de vierkante meters in het centrum duur zijn. Als het om antikraak gaat, is het prima. De gemeente kan proberen het te bevorderen.
	Over de kantoorruimte in de Noordvleugel zijn afspraken gemaakt. De hoeveelheid in deze nota is afgestemd met de regionale nota. De verkeersbereikbaarheid moet verder verbeteren. Het staand beleid is nu meer geordend en heeft meer draagvlak. Nieuw is ...
	Mevrouw Hoffmans vraagt of het plan 2008 bestendig is voor 2009 en 2010. In dit stuk hoort expliciet thuis dat de bedrijven aan duurzame economische ontwikkeling doen. Het gaat toch om een bewustwordingsproces.
	Burgemeester Schneiders benadrukt dat Haarlem 2008 bedoeld is om Haarlem als cultuurstad te promoten en daarbij de economische functies binnen de stad een impuls te geven. Het doel is meer mensen naar Haarlem te halen die hier meer geld besteden. De d...
	De heer Pen informeert wanneer de commissie stukken krijgt over ondernemend werven, wijkeconomie en Europese projecten.
	Voor het ondernemend werven krijgt de commissie binnenkort een uitnodiging voor een startersbedrijf en een minisymposium en een overzicht van alles wat er nu gaande is. Voor vragen over de wijkeconomie kunnen commissieleden bij wethouder Nieuwenburg t...
	De voorzitter stelt de toezegging vast om de term ‘duurzaamheid’ nog voor donderdag te verwerken in dit stuk, waarna het als hamerstuk met stemverklaring naar de raad gaat.
	10.  Brief van wethouder Nieuwenburg van 8 maart 2007 betreffende vragen over de Noordvleugel en uitvoeringsstrategie Kantoren en Bedrijven Noordvleugel (Plabeka)
	De heer Pen licht de reden van agendering toe. Het college heeft ingestemd met dit stuk. Hij vraagt zich af of de commissie hiermee akkoord gaat. Er is vraag naar bedrijventerreinen, maar er is ook gewoon tekort aan ruimte.
	De heer Draaisma is blij dat dit stuk staat geagendeerd. GroenLinks is een groot voorstander van regionale samenwerking. Zoals het nu in elkaar zit, ontbreekt legalisatie. De gemaakte afspraken zijn niet democratisch gelegitimeerd. Dat is jammer, want...
	De heer Visser sluit zich hierbij aan.
	Mevrouw Leitner vraagt of de democratische legitimering alles te maken heeft met het mandaat van de onderhandelaar.
	Reactie van de burgemeester:
	Burgemeester Schneiders verzekert dat ergens zaken besloten worden, zodra de dingen concreet zijn. Dat vind je terug in de streekplannen van de provincie. In de Noordvleugel gaat het over economie, maar ook over metropolitaan landschap. Wat daar beslo...
	Wethouder Nieuwenburg voegt hieraan toe dat het college gekozen heeft voor de vorm van een informatiemarkt om over dit soort thema’s te praten. Er kan ook in een openplanproces over de Noordvleugel met elkaar gesproken worden over de richting die men ...
	10a. Rondvraag voor burgemeester Schneiders
	De heer Özcan informeert naar de ontwikkelingen in de stad op het gebied van taxistandplaatsen in het centrum, waarover hij in de media gehoord heeft.
	De heer Pen informeert naar het aantal koopzondagen. De gemeente dient zich strikt te houden aan het aantal dagen zoals dat staat vermeld in het coalitieakkoord. Verder is hij benieuwd naar de ontwikkelingen rond de Zuidtangent.
	De heer Visser wil weten hoe de vergunningen verdeeld worden onder de kleine supermarkten voor de openstelling op zondagen. Verder vraagt ook hij aandacht voor de handhaving van het aantal afgesproken koopzondagen. Er zijn er inmiddels 19, terwijl er ...
	Burgemeester Schneiders meldt dat er binnenkort een taxistandplaats komt. Dit is opgenomen met de wethouder Verkeer. Als het gaat om het aantal koopzondagen, houdt de gemeente zich aan de afspraken zoals die zijn gemaakt in het coalitieakkoord. De gem...
	11. Massastudie vmbo-scholen Badmintonpad
	Volgens de heer Catsman gaat het hier om een verdere invulling van het structuurplan. Dat plan is een paar jaar geleden vastgesteld. Hij vraagt zich af wat de raad en het college hiermee moeten. Een dergelijke grootschalige invulling van het structuur...
	Mevrouw Hoffmans voegt hieraan toe dat zij een groenparagraaf mist. Ook de buurt is hier erg benieuwd naar.
	De heer Özcan meent echter dat het college een stuk voorlegt dat voldoet aan de randvoorwaarden van het structuurplan. Het is in dit stadium zinloos om inhoudelijk over een massastudie te discussiëren.
	De voorzitter peilt of de commissie vindt dat de raad dit stuk als kaderstellend stuk moet behandelen. Alleen D66 en de Christenunie/SGP willen dat. Zij constateert dat er geen meerderheid is.
	De heer Reeskamp maakt hiertegen bezwaar. Elk verzoek zou toch ruimhartig worden besproken? Als een vijfde van de leden het wil, dan moet het worden geagendeerd. Hij wil weten wanneer de budgettaire kaders worden besproken.
	De heer Catsman stelt voor het VO als kaderstellend stuk in de commissie te presenteren.
	Wethouder Nieuwenburg zegt toe het budgettaire kader eind april rond te hebben. Hij komt nog terug op het voorstel van de heer Catsman. Het is iets anders, maar uiteraard kan de commissie erover praten.
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	De voorzitter memoreert dat de bouwleges vorige keer opnieuw stonden geagendeerd. Als zo’n agendapunt erbij komt, ontstaan dergelijke problemen.
	Wethouder Nieuwenburg reageert op het actuele nieuws dat vandaag naar buiten is gekomen. Het Ministerie van VROM heeft een postcodeselectie, code 4, toegepast. Daarbij spelen diverse zaken een rol. Je kunt het ook als een compliment beschouwen dat Haa...
	Wethouder Nieuwenburg zegt toe de handhaving aan het Van Turnhoutpad na te zullen trekken.
	Verder stelt het college zijn eigen prioriteiten bij de inzet van ambtelijke capaciteit. Wethouder Nieuwenburg kent de brief niet en denkt ook dat dit een onderwerp is dat thuishoort in de commissie Beheer.
	14. Sluiting
	Om 22.45 uur sluit de voorzitter de vergadering.

